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Nr. 29304/26.08.2021 

PROCES –VERBAL 

Încheiat azi 26.08.2021 

CU OCAZIA ȘEDINȚEI  ORDINARE A CONSILIULUI LOCAL AL ORAȘULUI 
ÎNTORSURA BUZĂULUI 

 

 Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) lit. a) 
din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, în temeiul art. 134 alin. (1) lit. a) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția nr.291/20.08.2021 a primarului orașului Întorsura 
Buzăului. 
 La apelul nominal făcut de către doamna Găitan Maria - Magdalena secretarul 
general al orașului Întorsura Buzăului, se informează că pentru sunt prezenți 15 
consilieri, din cei 15 consilieri în funcție, ședința este statutară.  
Participă la ședință Doamna Tohăneanu Maria –director economic din cadrul aparatului 
de specialitate al primarului orașului Întorsura Buzăului. 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – supun la vot procesul 
verbal al sedinței anterioare, care se aprobă în unanimite de voturi de către 
consilieri prezenți la ședință. 
 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – în continuare prezintă următorul 
proiect al: 

ORDINII DE ZI:  
1. Proiect de hotărâre privind cumpărarea imobilului situat în orașul 

Întorsura Buzăului, strada Bisericii nr. 1, județul Covasna Iniţiator: 
primar Raul Urdă, are avizul favorabil de la comisi a nr.I, II și III. 

2. Proiect de hotărâre privind privind aprobarea Amenajamentului silvic al 
fondului forestier proprietate publică aparținând orașului Întorsura 
Buzăului, U.P. III Ghilcoș Iniţiator: primar Raul Urdă, are avizul favorabil de la 
comisi a nr.I , II și III 

3. Proiect de hotărâre privind includerea în fondul forestier proprietate 
publică a orașului Întorsura Buzăului a suprafeței de 22,65 ha pășune 
împădurită cu consistenţa mai mare sau egală cu 0,4 calculată numai 
pentru suprafața ocupată efectiv de vegetaţia forestieră situată în 
trupul Predescu – Valea Fetei. Iniţiator: primar Raul Urdă, are avizul favorabil 
de la comisi a nr.I și II. 

4. Proiect de hotărâre privind transformarea unei funcții contractuale de 
execuție din carul Serviciului Public de Alimentare cu Energie Termică 
al orașului Întorsura Buzăului” Iniţiator: primar Raul Urdă, are avizul 
favorabil de la comisi a nr.I și II. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea propunerii de schimbare a 
destinaţiei unui teren în suprafaţă de 12 mp, aparţinând domeniului 
public al UAT Oraş Întorsura Buzăului, din incinta Liceului Teoretic 
Mircea Eliade, strada Gării, nr. 1, în vederea amplasării unui chioşc 
alimentar provizoriu destinat comercializării de produse alimentare 
permise elevilor pentru o perioadă de 4 ani. Iniţiator: primar Raul Urdă, are 
avizul favorabil de la comisi a nr.I , II și III 

6. Diverse.  
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Domnul Boricean Gheorghe – președinte de ședință – întreabă dacă mai sunt de 
adăugat și alte proiecte de hotărâri pe ordinea de zi și dacă da sunteți de acord cu 
completarea ordinii de zi?, supun la la vot cine este pentru completarea ordinii 
de zi, cine este pentru?, împotrivă?, se abține cineva? se aprobă cu 15 
voturi ”pentru” (unanimit).  
Domnul primar Urdă Raul – vă rog dacă sunteți deacord cu adăugare pe ordinea de zi 
a patru proiecte de hotărâri: 
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli al oraşului Întorsura Buzăului pentru anul 2021 Iniţiator: primar Raul 

Urdă 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și Tema de 

proiectare privind asfaltare și modernizare drum acces intrare și curte școala 

gimnazială ”Mihai Sadoveanu”. Iniţiator: primar Raul Urdă 

3. Proiect de hotărâre privind alocarea din bugetul local al orașului Întorsura 

Buzăului a unui sprijin financiar pentru Biserica Ordodoxă Floroaia Mare II 

din Întorsura Buzăului. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţiei sistemului de 

supraveghere video în oraşul Întorsura Buzăului, judeţul Covasna.                              

 Iniţiator: primar Raul Urdă 

Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință, supun la vot, dacă sunteți 
deacord cu adăugarea pe ordinea de zi, cine este pentru?, împotrivă? se abține 
cineva? se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (unanimitate de voturi). Deasemenea supun 
la vot ordinea de zi modificată, cine este pentru?, împotrivă? se abține cineva? care 
se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (unanimitate de voturi). Dacă sunteți deacord să 
începem cu punctul 1, ce se adaugat pe ordinea de zi? Respectiv: proiectul de 
hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al oraşului 
Întorsura Buzăului pentru anul 2021. Supun la vot cine este pentru?, împotrivă? se 
abține cineva?, se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (unanimitate de voturi). Fac 
precizarea că toate proiectele de hotărâri trecute pe ordinea de zi au avizul favorabil 
al comisiilor de specialitate ale consiliului local.  
 
Cu privire la punctul 1 de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind 
aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al oraşului 
Întorsura Buzăului pentru anul 2021 . 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință - acest proiect s-a dezbătut în cadrul 
ședințelor reunite ale comisiilor de specialitate și acord cuvântul domnului primar Raul 
Urdă pentru a prezenta referatul de aprobare și proiectul de hotărâre. 
Domnul Raul Urdă – primar – Buna ziua tuturor, avem o veste bună s-a încasat peste 

88 de mii lei, mai mult decât s-a prognozat pentru cele cinci categorii de venituri. Dorim 

o mică rectificare, pentru că avem nevoie la lista de investiții. Deoarece, la începutul 

anului am prevăzut pe lista de investii suma de, doar 1000 lei, pentru sistemul de 

supraveghere, care vrem să realizăm această investiție. Să fiți deacord cu mutarea 

acestei sume de 88 miilei, precum și 70 mii lei, de la obiecte de inventar sediu primărie. 

Dau cuvântul doamnei director economic Tohăneanu Maria pentru a prezenta raportul 

de specialitate.  

Doamna Tohăneanu Maria – director economic în cadrul aparatului de specialitate al 
primarului orașului Întorsura Buzăului – rectificarea s-a făcut pe baza referatului 
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nr.25097/06,05.2021 întocmit de d-na Boian Lavinia, șef  birou Strategii, Proiecte, 
Programe Europene, Investiții, prin care solicită suma de 2,00 mii lei, pentru inițierea 
serviciului de elaborarea studiului geotehnic teren sport în suprafață aproximativă de 
1100 mp., situat în curtea Școlii Gimnaziale Mihail Sadoveanu, de pe strada Mihai 
Viteazul nr.188, în apropierea serei didactice. Cheltuieli investiții, titlu 71.01.01 și 
referatul nr.29109/20.08.2021, întocmit de d-na Boian Lavinia, șef  birou Strategii, 
Proiecte, Programe Europene, Investiții, prin care solicită suma de 3,57 mii lei, pentru 
inițierea serviciului de expertiză tehnică teren sport în suprafață aproximativă de 1100 
mp., situat în curtea Școlii Gimnaziale Mihail Sadoveanu de pe strada Mihai Viteazul 
nr.188, în apropierea serei didactice, cheltuieli investiții, titlu 71.01.01, La Sursa A UAT 
Întorsura Buzăului. Veniturile totale influență este 88,60 mii lei, astfel: Alineatul 
07.01.02 – Impozit și taxă pe clădiri de la persoane juridice, s-a majorat cu suma de 
4,00 mii lei; Alineatul 07.02.02 – Impozit și taxă pe teren de la persoane juridice, s-a 
majorat cu suma de 1,20 mii lei; Alineatul 16.02.02 – Impozit pe mijloacele de transport 
deținute de persoane juridice, s-a majorat cu suma de 30,60 mii lei; Alineatul 16.02.03 
– Taxe și tarife pentru eliberarea de licențe și autorizații de funcționare, s-a majorat cu 
suma de 3,90 mii lei; Alineatul 30.08.02 – Venituri din dividende de la alți plătitori, s-a 
majorat cu suma de 48,90 mii lei; Cheltuielile totale influență 88,60 mii lei, astfel:  
Cap.51.02- Autorițăți publice și acțiuni externe,  Alineatul 20.05.30 – Alte obiecte de 
inventar, s-a diminuat cu suma de -61,40 mii lei;   Cap.65.02- Învățământ, Alineatul 
71.01.01 – Construcții, s-a majorat cu suma de 6,00 mii lei, sumă alocată la obiectivul 
de investiții ,,Amenajarea teren multisport Școala Gimnazială Mihail Sadoveanu, oraș 
Întorsura Buzăului, județul Covasna”. Cap.67.02- Cultură, recreere și religie, Alineatul 
20.30.30 – Alte cheltuieli cu bunuri și servicii, s-a diminuat cu suma de -6,00 mii lei; 
Alineatul 59.12.00 – Susținerea cultelor, s-a majorat cu suma de 5,00 mii lei; Cap.68.02 
– Asigurări și asistență socială,  s-a majorat cu suma de 3,00 mii lei; Alineatul 57.02.02 
– Ajutoare sociale în natură, s-a diminuat cu suma de -3,00 mii lei. Cap.70.02 – 
Locuințe, servicii și dezvoltare publică s-a majorat cu suma de 145,00 mii lei, sumă 
alocată la obiectivul de investiții ,,Achiziție sistem supraveghere video, oraș Întorsura 
Buzăului”. 
Domnul primar Raul Urdă – Vreau să vă spun că pentru festivalul Ciobănașul, am primit 

de la Secretariatul General al Guvernului suma de 740 mii lei și anul acesta cred că nu 

vom cheltui banii din bugetul local al orașului Întorsura Buzăului. 

Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – Domnilor consilieri, dacă sunt 
întrebări? dacă nu, supun la vot aprobarea proiectului de hotărâre privind 
aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli al oraşului Întorsura 
Buzăului pentru anul 2021, cu 15 voturi ”pentru”, se aprobă punctul 1 de pe 
ordinea de zi. 
În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 70/2021. 
 
Cu privire la punctul 2 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind cumpărarea 
imobilului situat în orașul Întorsura Buzăului, strada Bisericii nr. 1, județul Covasna. 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință acest proiect de hotărâre s-a 
dezbătut în cadrul ședinței reunite ale comisiilor de specialitate și dau cuvântul 
domnului primar Raul Urdă. 
Domnul primar Raul Urdă – aici așa cum s-a discut și în ședința anterioară am plecat de 
la discuția cu domnul Murea, care spunea că ”locul de lângă casă nu trebuie lăsat 
indiferant dacă ai bani sau nu” trebuie cumpărat. Este vorba de terenul de lângă 
Centrul Cultural, aici vrem să facem o mică piațetă. S-a făcut o evaluare a imobilului și 
s-a negociat cu vânzătorul la prețul de 35.000 euro. 
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Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – a fost discutat pe comisii are 
avizul, mai sunt întrebări? dacă nu, supu la vot proiectul de hotărâre privind 
aprobarea cumpărării imobilului situat în orașul Întorsura Buzăului, strada 
Bisericii nr. 1, județul Covasna, cine este pentru? împotrivă? se abține cineva 
pentru aprobarea proiectului de? cu 15 voturi ”pentru” se aprobă punctul 2 
de pe ordinea de zi. 
În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 71/2021. 
 
Cu privire la punctul 3 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind aprobarea 
Amenajamentului silvic al fondului forestier proprietate publică aparținând orașului 
Întorsura Buzăului, U.P. III Ghilcoș. 

Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – și acest proiect de hotărâre a fost 

discutat în cadrul comisiilor de specialitate, are avizul de la comisii, acord cuvântul 

domnului primar Raul Urdă dacă dorește să mai spună câte ceva. 

Domnul primar Raul Urdă – este vorba de Amenajamentului silvic al fondului forestier 
proprietate publică aparținând orașului Întorsura Buzăului, U.P. III Ghilcoș  care a 
expirat el se aprobă odată la 10 ani și care a fost executat de o firmă nu mai știu exact 
ce sumă a luat pe hectar.  
 Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință –dacă sunt întrebări  

dacă nu, supun aprobării dumneavoastră, proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Amenajamentului silvic al fondului forestier proprietate publică 

aparținând orașului Întorsura Buzăului, U.P. III Ghilcoș, cine este pentru? 

împotrivă?, se abține cineva?, cu 15 voturi ”pentru”, se aprobă punctul 3 de 

pe ordinea de zi. 

În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 72/2021. 

Cu privire la punctul 4 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre privind includerea 
în fondul forestier proprietate publică a orașului Întorsura Buzăului a suprafeței de 
22,65 ha pășune împădurită , cu consistenţa mai mare sau egală cu 0,4 calculată 
numai pentru suprafața ocupată efectiv de vegetaţia forestieră situată în trupul 
Predescu – Valea Fetei. 

Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință –acordă cuvântul domnului primar 

Raul Urdă, pentru a prezenta referatul de aprobare și proiectul de hotărâre. 

Domnul Raul Urdă - primar – este vorba de faptul la solicitarea asociațiilor 
crescătorilor de animale ce aveau închiriat pășunatul pe o porțiune acesta s-a 
împădurit, precum și de la constatarea Garzii Forestiere împreună cu reprezentanții 
Ocolului Silvic Buzăul Ardelean. Această suprafață de teren va trece în fond forestier. 
Era necesar a fi scoase acele suprafețe (pâlcuri) de pășune ce s-au împădurit din 
destinația pășune cu destinația teren cu vegetație forestieră.        
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – Domnilor consilieri, mai 
sunt întrebări? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre privind includerea 
în fondul forestier proprietate publică a orașului Întorsura Buzăului a 
suprafeței de 22,65 ha pășune împădurită cu consistenţa mai mare sau egală 
cu 0,4 calculată numai pentru suprafața ocupată efectiv de vegetaţia 
forestieră situată în trupul Predescu – Valea Fetei, cine este pentru? 
împotrivă? se abține cineva?, cu 15 voturi ”pentru” se aprobă punctul 4 de pe 
ordinea de zi. 
În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 73/2021. 
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Cu privire la punctul 5 de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind aprobarea 
transformării unei funcții contractuale de execuție din cadrul Serviciului Public de 
Alimentare cu Energie Termică al orașului Întorsura Buzăului. 
 Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință –acordă cuvântul domnului primar 

Raul Urdă, pentru a prezenta referatul de aprobare și proiectul de hotărâre. 
Domnul Raul Urdă - primar – Este vorba de un amendament la acest proiect de 
hotărâre respectiv faptul că postul de contabil șef este cu studii medii iar ajutorul de 
contabil este cu studii superioare. S-a venit cu o solicitare din partea directorului de la 
Serviciul Termic pentrru a se transforma acest post. Binențeles acel post se va scoate 
la concurs. Acesta este un amendament, ca urmare a adresei primite în cursul zilei de 
ieri și dacă avem tot o transforamare de posturi la Serviciul termic, am adăugat și 
acest amendament. 
Doamna Găitan Maria – Magdalena – secrer general dă citire amandamentului nr.1 la 

proiectul de hotărâre: ”Se aprobă transformarea unei funcții contractuale de execuție 

vacantă Contabil treapta II, în funcția contractuală ”Contabil șef”, Compartiment 

contabilitate din cadrul Serviciului Public de Alimentare cu Energie Termică al orașului 

Întorsura Buzăului respectiv acesta va fi articolul nr.2 la proiectul de hotărâre. Iar 

articolul unu din proiectul de hotărâre este :”Se aprobă transformarea unei funcții 

contractuale de execuție vacantă, Muncitor calificat pregătitor lemn așchietor treapta 

IV, în funcția contractuală de execuție ”Muncitor calificat mecanic auto treapta I”, 

Compartiment producție biomasă din cadrul Serviciului Public de Alimentare cu Energie 

Termică al orașului Întorsura Buzăului”. 

Domnul Raul Urdă - primar – Da așa este că, a venit cu adresa ieri, de la domnul 

director respectiv: Muncitor calificat pregătitor lemn așchietor treapta IV, în funcția 

contractuală de execuție ”Muncitor calificat mecanic auto treapta I”, Compartiment 

producție biomasă din cadrul Serviciului Public de Alimentare cu Energie Termică al 

orașului Întorsura Buzăului”. 

Domnul Cristea Florin – pe cine conduce? 

Domnul Raul Urdă - primar –este funcție de conducere așa este denumirea și ea 

conduce departamentul contabilitate.   

Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – Domnilor consilieri,mai 

sunt întrebări? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea 

transformării unei funcții contractuale de execuție din cadrul Serviciului 

Public de Alimentare cu Energie Termică al orașului Întorsura Buzăului, cu 

amanedament, cine este pentru? împotrivă? se abține cineva?, cu 15 voturi 

”pentru”, se aprobă punctul 5 de pe ordinea de zi. 

În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 74/2021. 

 

Cu privire la punctul 6 de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind aprobarea 
propunerii de schimbare a destinaţiei unui teren în suprafaţă de 12 mp, aparţinând 
domeniului public al UAT Oraş Întorsura Buzăului, din incinta Liceului Teoretic Mircea 
Eliade, strada Gării, nr. 1, în vederea amplasării unui chioşc alimentar provizoriu 
destinat comercializării de produse alimentare permise elevilor pentru o perioadă de 4 
ani . 
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Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință –acordă cuvântul domnului primar 

Raul Urdă, pentru a prezenta referatul de aprobare și proiectul de hotărâre. 

Domnul Raul Urdă - primar – odată la patru ani se face propunerea de schimbare a 
terenului pentru un chioșc cu alimente pentru elevi. Trebuie trimis la minister pentru 
aviz.                     
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – Domnilor consilieri,mai sunt 
întrebări? dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea 
propunerii de schimbare a destinaţiei unui teren în suprafaţă de 12 mp, 
aparţinând domeniului public al UAT Oraş Întorsura Buzăului, din incinta 
Liceului Teoretic Mircea Eliade, strada Gării, nr. 1, în vederea amplasării unui 
chioşc alimentar provizoriu destinat comercializării de produse alimentare 
permise elevilor pentru o perioadă de 4 ani, cine este pentru? împotrivă? se 
abține cineva?, cu 15 voturi ”pentru” se aprobă punctul 6 de pe ordinea de zi.  
În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 75/2021. 

 

Cu privire la punctul 7 de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind aprobarea 
Notei conceptuale și Tema de proiectare privind asfaltare și modernizare drum acces 
intrare și curte școala gimnazială ”Mihai Sadoveanu” 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință –acordă cuvântul domnului primar 

Raul Urdă, pentru a prezenta referatul de aprobare și proiectul de hotărâre. 

Domnul Raul Urdă - primar –este vorba de intrarea în curtea liceului, unde este tot 

timpul noroi trebuie făcut accesul de la str.Gheorghe Doja, pentru parcarea din curtea 

școli generale, eu spun că este mult mai mult obligatoriu. 

Domnul Platon Ștefan- o faceți și ca stradă de trafic greu. 

Domnul Raul Urdă - primar – Da, așa este trebuie făcută deoarece, acolo trec sute de 

mașini ale părinților  și microbuzele, etc. 

Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – Domnilor consilieri,mai 
sunt întrebări? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Notei conceptuale și Tema de proiectare privind asfaltare și modernizare 
drum acces intrare și curte școala gimnazială ”Mihai Sadoveanu”, cine este 
pentru?, împotrivă?, se abține cineva?, cu 15 voturi ”pentru”, se aprobă 
punctul 7 de pe ordinea de zi. 
În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 76/2021. 

 

 

Cu privire la punctul 8 de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind alocarea din 
bugetul local al orașului Întorsura Buzăului a unui sprijin financiar pentru Biserica 
Ordodoxă Floroaia Mare II din Întorsura Buzăului. 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință –acordă cuvântul domnului primar 
Raul Urdă, pentru a prezenta referatul de aprobare și proiectul de hotărâre. 
Domnul Raul Urdă - primar –este nevoie să ii mai ajutăm deoarece, cu scumpirea 

materialelor de construcții.... Acum este obligatoriu să ai o capelă la fiecare biserică. 

Domnul  Urdă Ștefan Rădac – trebuie continuată lucrarea. 

Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – Domnilor consilieri,mai 
sunt întrebări? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre privind alocarea 
din bugetul local al orașului Întorsura Buzăului a unui sprijin financiar pentru 
Biserica Ordodoxă Floroaia Mare II din Întorsura Buzăului, cine este pentru?, 
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împotrivă?, se abține cineva?, cu 15 voturi ”pentru”, se aprobă punctul 8 de 
pe ordinea de zi. 
În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 77/2021. 

Cu privire la punctul 9 de pe ordinea de zi, proiect de hotărâre privind aprobarea 
achiziţiei sistemului de supraveghere video în oraşul Întorsura Buzăului, judeţul 
Covasna. 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință –acordă cuvântul domnului primar 
Raul Urdă, pentru a prezenta referatul de aprobare și proiectul de hotărâre. 
Domnul Raul Urdă - primar –vreau să vă spun că am fost pe teren, împreună cu domnul 
viceprimar și am identificat 29 de locuri în oraș pentru a fi amplasate camerele de 
supraveghere. De exemplu la intersecții, la instituții publice, parcuri și la insulele pentru 
colectarea selectivă a deșeurilor. Consider că este absolut necesar achiziționarea 
acestor camere de surpaveghere pentru paza bunurilor și a cetățenilor noștri. 
Domnul Boricean Gheorghe– președinte de ședință – Domnilor consilieri,mai 
sunt întrebări? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea 
achiziţiei sistemului de supraveghere video în oraşul Întorsura Buzăului, 
judeţul Covasna, cine este pentru?, împotrivă?, se abține cineva?, cu 15 
voturi ”pentru”, se aprobă punctul 9 de pe ordinea de zi. 
În acest sens se adoptă Hotărârea nr. 78/2021. 

Cu privire la punctul 8 de pe ordinea de zi Diverse. 
Domnul Boricean Gheorghe – președinte de ședință – Domnilor consilieri înscrieri la 
cuvânt? Acordă cuvântul cetățenilor care participă la ședință. Domnul Nini Călitu și 
domnul Reitu Ioan. 
Domnul – Reitu Ioan mă numesc, am cumpărat acum 2 ani o casă pe strada Gheorghe 
Doja referitor la tonajul mare care circulă pe strada Gheorghe Doja, și consider că zona 
pe unde intră acum este și școala este o mare problemă. 
Domnul primar Raul Urdă - cunoaștem problema, ați fost până acum de cinci ori la 
mine, v-am dat soluția. Nu puteți să veniți în fiecare zi și să vă dăm altă soluție. Terenul 
unde s-a întâmplat accidentul este proprietate privată. Terenurile care sunt 
concesionate de către primărie sunt într-o zonă industrială. Dumneavoastră v-ați 
cumpărat o casă într-o zonă industrială, acolo a fost un atelier auto construit pe un 
teren concesionat de la primărie. Nu putem să restricționăm circulația doar că există o 
școală. În toată țara mai sunt școli pe unde tranzitează mașinile pe străzi. Vă dau 
exemplu, avem școala din Bradet, este tranzitată de DN 10, la Prejmer, la fel și multe 
alte localități din țară. În PUG, întotdeauna acea zonă a fost zonă industrială. În acea 
zonă sunt mult mai multe hale industriale, a fost fabrică de lemne, care ulterior a fost 
vîndută. Din anul 1963 acolo a funcționat ca zonă industrială. 
  
Domnul Bragheșiu Gheorghe –dacă puteți să ne spuneți estimativ când se va finaliza 
investiția cu trotuarele?. 
Domnul primar Raul Urdă – în luna septembrie dacă ne lasă și vremea, se lucrează,  
urmează să se toarne asfaltul. 
Domnul Lunev Mircea Doru- lemnele pentru foc s-au pus în vânzare?  
Domnul primar Raul Urdă – sunt peste 200 de cereri și nu avem deloc lemn pentru 
cetățeni. Se pregătește lemn de foc într-o partidă din Acriș dar, putem onora doar 20 de 
cereri.  
Domnul Lunev Mircea Doru- lemnele pentru centrală? 
Domnul primar Raul Urdă – stam prost. 
Domnul Lunev Mircea Doru- cei care fac rigola? 
Domnul primar Raul Urdă – este vorba de un sbcontractant al firmei Valdek. 
Domnul Lunev Mircea Doru- stația de apă? 
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Domnul primar Raul Urdă – s-a făcut licitația a fost desemnat un câștigător este o 
problemă. 
Domnul Platon Ștefan –Sunt unele firme care merg pe străzi și colectează fier vechi, 
deranjeaază populația. 
Domnul primar Raul Urdă – Da, cunosc problema, acele persoane colectează ilegal fier 
vechi.  
Domnul Baniță Emil Ovidiu – este o problemă, cu străzile laterale pentru limitarea 
vitezei, deoarece trec cu viteză foarte mare. Deasemenea, referitor la deranjarea ordinii 
publice, mai exact în fața la poștă, acel bar care deranjează locuitorii din acea zonă se 
consumă băuturi alcoolice. 
Domnul Urdă Ștefan Rădac-  referitor la trotuatele spre Peco, știți că v-am trimis 
fotografii este vorba de acea fisură în asfalt. 
Domnul primar Raul Urdă –Întradevăr s-a sesizat și constructorul cunoaștem problema 
sper să se remedieze. 
Domnul primar Raul Urdă –Am un lucru foarte important de comunicat pentru 
dumneravoastră și pentru locuitorii orașului, sunt invitați în zilele de 4 și 5 septembrie la 
Festivalul Ciobănașul. 
Domnul Boricean Gheorghe – președinte de ședință – având în vedere că nu sunt alte 
aspecte de discutat la punctul diverse, mulțumește domnilor consilieri pentru participare 
și declară închise lucrările ședinței ordinare ale Consiliului Local al orașului Întorsura 
Buzăului, din data de 26.08.2021. 
 

Întorsura Buzăului la 26 august 2021 

 

 

       PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                     
BORICEAN GHEORGHE                                            

        CONTRASEMNEAZĂ,  
                                                                                   SECRETAR GENERAL, 
                                                                           GĂITAN MARIA- MAGDALENA 


